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131. redne seje Upravnega odbora Matične sekcije elektro inženirjev 

 
Seja je potekala 12. 12. 2023 ob 16.15 uri 

v prostorih IZS, Jarška c. 10 b, Ljubljana - 3. nadstropje. 
 
 
 

Vabljeni člani UO MSE: Prisotni: 
- mag. Vinko VOLČANJK - prisoten 
- Branko DOBERŠEK - prisoten  
- mag. Andrej KORAK - prisoten  
- Marko MAROLT - prisoten   
- Boštjan VINDŠNURER - prisoten  
- mag. Ivan ZAGOŽEN -  opravičil 
- dr. Boris ŽITNIK - prisoten  
- Vojko VRTAČIČ -  opravičil 
  

Dodatno vabljeni:  
- Ivo BLAŽEVIČ, član komisije za strokovne izpite  
- Darija RUS JAMNIK, disciplinska tožilka 
- Ivan Leban, vodja projektne skupine za zakonodajo 
- Ivan Iveta, predstavnik za mednarodno sodelovanje 

- prisoten 
- prisotna 
- prisoten 
- prisoten 

 
 
 
Dnevni red: 
1. Zapisnik 130. redne seje UO MSE 
2. Realizacija preteklih odprtih sklepov 
3. Seznanitev z delom organov in delovnih skupin IZS 
4. Razno 
 
 
 
 
Potrdi se predlagan / dopolnjen dnevni red: 
 

 
 



 

 

 
1. Zapisnik 130. redne seje UO MSE 
 

Na zapisnik 130. seje ni bilo podanih dodatnih predlogov ali pripomb. 
 
 

2.  Realizacija preteklih odprtih sklepov  
 
2.1. Pregled sklepov 130. seje 

 
SID 2024 bo organiziran 4.3.2024. Nosilna tema je »Odpornost stavb in infrastrukture na 
podnebne spremembe«. 
V. Volčanjk je ponovno pozval člane UO k podaji predlogov (teme, predavatelji).  
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Plan izobraževanj 2024 
V. Volčanjk je ponovno pozval člane UO k podaji predlogov.  
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Z uvedbo glasila Digitalni-NOVO bo potrebno pripraviti več prispevkov.  
Sklep 7/22.11.2023: 
UO MSE je potrdil predlog, da vsak član UO MSE pripravi 1 prispevek. Naslednji 
prispevek pripravi V. Vrtačič. 
 
V. Volčanjk je podal informacijo, da je v teku priprava navodil za objave prispevkov. Le ti 
morajo biti predhodno potrjeni in naročeni, za kar se sklene pogodba. Prispevki objavljeni na 
lastno željo pa se ne honorirajo. 
Zato se najprej posredujeta predlog in kratek povzetek v preverbo in potrditev. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V. Volčanjk je pozval člane UO MSE, da podajo lastna poročila o svojih opravljenih delih v letu 
2023. 
Poročil ni nihče podal. 
 
 

2.2. Pregled predhodnih sklepov 
 
V nadaljevanju so obravnavani samo nekateri nujni sklepi v obliki dodatnih informacij. 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
V okviru plana dela je sprejet sklep: 
Sklep št. 7.2/15. 2. 2023, 14.6.2023: 
Kot nadgradnja izdanega priročnika za FVE se izdela priročnik za baterijske hranilnike 
in sisteme za poslovno in individualno rabo (v povezavi s FVE in presežki elek. 
energije). 
B. Žitnik preveri nabor možnih avtorjev. 
 
B. Žitnik je podal predlog, da bi EIMV s svojim kadrom in v sodelovanju z MSE prevzel 
izdelavo priročnika. Do 15.7.2023 pripravi predlog vsebin in avtorjev (z vključenimi PI-
E). 
 
- sklep je aktualen 

 



 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
Analiza veljavnih standardov in prakse označevanja elek. elementov in opreme 
 
V. Volčanjk je predstavil predlog za izdelavo analize označevanja elek. elementov in opreme. 
I. Leban bo pripravil izhodišča. 
K nalogi bi pristopila B. Vindšnurer kot koordinator in predstavnik UO MSE ter I. Zagožen za 
področje elektrarn. 
 
Sklep 6.1/14.6.2023: 
Predlog se bo obravnaval na naslednji seji po prejemu izhodišč s strani I. Lebana. 
 
I. Leban je širše predstavil tematiko. 
v povzetku: 
- ni obveznega standarda (če ni z zakonskim predpisom drugače opredeljeno), 
- bilo bi primerno, da se spoznajo veljavni standard, 
- veliki organizacijski sistemi: težko je spreminjati utečen sistem in sprememba je smiselna ob 

res izjemni reorganizaciji, 
- zaradi praktičnih težav je zelo težko spremeniti sistem označevanje in izvesti prehod iz 

sistema označevanja na drugega po drugem standardu. 
 
Sklep 6.1/14.6.2023, 3/20. 9. 2023, 22.11.2023: 
I. Leban izdela Informativni prikaz pregleda standardov o označevanju elementov in 
opreme - za področje elektrotehnike. - osnutek že izdelan 
UO MSE: potrdi se nakup standarda SIST EN IEC 81346-1:2022. - standard je kupljen 
A. Korak: dopolni Informativni prikaz v navezavi z označevanjem v BIM.  
B. Vindšnurer in I. Zagožen: skrbnika in preglednika izdelanega elaborata.  
Ciljni rok: izdelava elaborata konec oktobra, objava konec leta 2023. - novi rok februar 
2024 
Ob objavi elaborata se člane UO MSE seznani z nabavo standarda.  
 
Potrjena je vrednost opravljenih del I. Lebana (850 EUR neto).  
 
Za preostala dela ostali člani tima podajo oceno vrednosti za sklenitev skupne avtorske 
pogodbe. Rok: 24.11.2023. 

 
- sklep je aktualen 
 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
14. 9. 2023 je potekal javni posvet na temo spremembe Uredbe o mejnih vrednostih 
svetlobnega onesnaževanja okolja, ki se ga je udeležil B. Doberšek. 
 
Sklep 6.1/20.9.2023: 
B. Doberšek pripravi predlog okrožnice članom MSE z opisom problematike. Rok: 1 
mesec. 
O problematiki se obvesti strokovni svet, da pri izvajanju strokovnih nadzorov posveti 
pozornost tudi na spoštovanje uredbe. 
O problematiki se seznani tudi MSG s pozivom, da opozori svoje člane, saj pogosto 
nadzore nad javno razsvetljavo opravijo kar nadzorniki gradbene stroke v sklopu 
nadzora nad posegi v ceste (kar je kršitev ZAID in strokovna kršitev). 
 
B. Doberšek je podal poročilo iz javnega posveta. 
Zaradi daljšega časovnega odmika od dogodka je objava poročila postala neaktualna. 
 



 

 

Sklep 6.1/20.9.2023, 12.12.2023: 
B. Doberšek pripravi prispevek iz izbrane teme s posveta, s podrobnejšo obravnavo, se pa 
lahko tudi omeni in sklicuje na posvet. Najprej pripravi vsebinski predlog za predhodno 
potrditev. 
 
- sklep je aktualen 
 
 

2.3. Pregled mirujočih sklepov in sklepov v obliki dalj trajajočega spremljanja aktivnosti 
 
Ni posebnih okoliščin, ki bi terjale obravnavo mirujočih vsebin. 
 

 
3. Seznanitev z delom organov in delovnih skupin IZS 
 

Darija Rus Jamnik je na kratko predstavila grobo statistiko obravnav kršitev s strani PI. 
 
Ivan Leban je predstavil spremembe Pravil stroke, ki so v postopku novelacije. 
 
Ivan Iveta je predstavil vsebine srečanja na dnevih inženirjev HKIE. Po krajši razpravi je 
potrjen pomen nadaljnjega sodelovanja na mednarodni ravni. 
 
Ivo Blaževič je predstavil stanje glede vedno manjšega števila prijav na strokovne izpite. 
Potekala je krajša razprava vezana na izobraževalne programe in ZAID. 
 
 

4. Razno 
 
Ni bilo tem pod razno. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.20. 
 
 
Naslednja redna seja bo po potrebi, predvidoma februarja 2024. 

 
 
 

Zapisal: 
       Predsednik Matične sekcije elektro inženirjev 
       mag. Vinko Volčanjk, univ. dipl. inž. el. 
 
 
 
 
 


